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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan kívánja elérni a minisztérium, hogy a jöv őben gyorsabb legyen a kárelhárítás
és áramszünet esetén a szolgáltató információkat adjon, valamint elvárható módo n
viselkedjen?"címmel a Házszabály 91 . § alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr .
Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön 2009. február 3-án Gellénházán járt, ahol az áramszünet utáni fórumon alkalma vol t
megismerni a környéken élők véleményét az áramszünet kapcsán kialakult helyzetr ő l . Így
hallhatta, hogy az itt él ők sem magánemberként, sem polgármesterként nem kaptak megfelel ő
tájékoztatást az áramszolgáltatótól . A hosszú áramkimaradás miatt jelentős károk keletkeztek ,
ugyanakkor sokan elmondták, a legnagyobb problémát az információ hiány jelentette .

Ön előtt is ismert, hogy a Megyei Védelmi Bizottság 2009 . január 29-én tartott ülésére az
E.ON Áramszolgáltató nem jött el, annak ellenére, hogy az ülést megel őző napon a védelmi
bizottság titkárától erre telefonon felkérést kapott, és a szolgáltató cég zalai koordinátor a
vissza is jelezte a részvételt . Másnap reggel ezt telefonon lemondta . Ezek után került sor a
győri igazgató megkeresésére, aki megerősítette, hogy nem vesznek részt az ülésen .

A fórumon is elhangzott, hogy nem állt rendelkezésre megfelel ő számú aggregátor, s ő t ami a
nagyobb problémát jelentette, az áramszolgáltató nem adott információt arra vonatkozóan ,
hol, mennyi ideig tarthat még az áramszünet, így a meglév ő , mozgósítható aggregátoro k
használatát sem lehetett megtervezni .

Ahogy arról Gellénházán Önt is tájékoztatták, a településeken él ő emberek, fogyasztók ,
illetve a polgármesterek szerint más esetben is sok a panasz az áramszolgáltató
ügyfélkezelésére .



Tisztelt Miniszter Úr !

Ön ígéretet tett a felvetett problémák megvizsgálására, illetve megoldására, ezért ezúton is az
alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:
Milyen intézkedéseket terveznek, hog y

a fentebb felsorolt és a fórumon elhangzott problémák megszűnjenek?
az áramszolgáltató részt vegyen a védelmi bizottság ülésén ne csak országos szinten ,
hanem — ahogy ilyen helyzetben feltétlenül szükséges és elvárható — helyben is ,
együttműködjön az illetékes szervezetekkel ?
az esetlegesen jövőben is előforduló áramszünet esetén az áramszolgáltató gyorsabban
végezze a helyreállítást ?
több helyen alkalmazzanak aggregátorokat?
rendelkezésre álljanak olyan járművek, amelyek még igazán rendkívüli időjárás esetén
is (a január végi a meteorológiai szolgálat szerint nem volt az) lehet ővé teszik a
hálózat mielőbbi helyreállítását?

Budapest, 2009 . február 12.

v
Manninger
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